

5D4N BANGKOK + KHAO YAI TOUR

PRIVATE TOUR | MIN.2 TO GO | TRAVEL: 01 APR'24 – 31 OCT'24
BLACK-OUT: 13 – 16 APR 2024



Day 01: Arrival Bangkok – Khao Yai (-/L/D)

Meet & greet (Meeting point: Gate No.3 / Level 2). Enroute to Khao Yai - **THE PB Valley Winery Tour**. PB Valley Khao Yai Winery located at the edge of the Khao Yai National Park at 300 to 380 meters above the sea level. It has been welcoming visitors from across the globe for many years and the staffs are naturals at the art of hospitality. It has proudly contributed to a greater world awareness of the quality of Thai wines and you will have Wine tasting after the tour – Proceed to visit the worth visiting garden –**Hokkaido Flower Park Khaoyai** . At night, proceed to **Khao Yai Night Street Bazaar**, for own leisure & shopping.

Day 02: Khao Yai (B/L/D)

After breakfast, **proceed to Primo Piazza Khaoyai**, paints an unforgettable impression of tranquility - a place where leisure harmonizes with nature. Stunning scenery, elegant Italian architecture, and cosy atmosphere make Primo Piazza a must-visit landmark in Khaoyai. And interestingly, you can even **feed sheep, alpaca and donkeys** here too. After lunch, enroute to **Lago di Khao Yai** - has a large garden and a large lake. Providing an Italian style atmosphere, covering an area of more than 20 rai, walking distance around the garden is approximately 1 km. Surrounded by nature, trees, waterfalls, caves, streams and large rock gardens. A special place where every stone here is made by hand. And there's also a "Timeo" cafe, a pine log home. All imported from Scandinavia. Located by the lake. Continue to **Chocolate Factory**, which was inspired from a chocolate bistro in Australia that has an open kitchen. Inside it looks like a factory, with a modern-industrial style in a mix of metal, wood and glass. You will get to see how the chocolate goodies are made.

Day 03: Khao Yai - Bangkok (B/L/-)

After breakfast, proceed to **Farm-Chokchai Farm** - Take a photo at panorama view point and flower garden included 1 set of grass to feeding sheep. On the way, stopover at **National Corn & Sorghum Retail Shop**. And continue to **Secret Art Garden**, is where the hidden beauty of art lies. Within and throughout the garden, plants cover and enhance artistic details, sculptures and other artwork which are featured. The "secrets" hidden within the walls of the garden are like treasure hidden away from prying eyes or time itself, travel back to Bangkok. In the evening proceed to a large restaurant with theme park concept- **Chocolate Ville**, and enjoy a nice casual Thai fusion dinner (Dinner at own expense)

Day 04: Bangkok (B/L/D)

After breakfast, Take a shuttle boat across Chao Phraya Canal. Then proceed to **the Temple of Dawn – Wat Arun** (Exclude Pagoda Fee). Then proceed to **Four Face Buddha - Erawan Shrine** the famous for granting your prayers and wishes. Continue Shopping at **Platinum Shopping Mall** – for the up to date fashion clothes and goods and continue shopping at Gems & Leather Factory and Honey Farm. At night, Proceed to visit the nights market by the river, visit the latest night attraction **Asiatique Riverfront**.

Day 05: Bangkok – Departure (B/-/-)

After breakfast, free at own leisure till transfer to the airport for flight departure.

	HOTEL Tour Code: BKY5D	ADULT / CHILD WITH BED (PER PAX)				CHILD NO BED
		SGL SUPP	2-3	4-6	7-9	
A	BKK: P2 Boutique or Similar KY: The Pino / Khaoyai Lumtakong or Similar	\$170	\$840	\$640	\$545	70% OF ADULT TWIN SHARE
B	BKK: Ramada D'ma / Baiyoke Sky or Similar KY: The Pino / Khaoyai Lumtakong or Similar	\$230	\$900	\$695	\$605	
C	BKK: Berkeley {Premier}/Centre Point Pratunam {Grand Dlx} or Similar KY: The Pino / Khaoyai Lumtakong or Similar	\$240	\$905	\$705	\$610	
D	BKK: Ramada D'ma / Baiyoke Sky or Similar KY: The Peri Khao Yai / Greenery Resort or Similar	\$290	\$960	\$755	\$665	
E	BKK: Berkeley {Premier} /Centre Point Pratunam {Grand Dlx} or Similar KY: The Peri Khao Yai / Greenery Resort or Similar	\$310	\$975	\$770	\$675	

** **Package Inclusive Of:** 4N stay at choice of hotel | Daily Breakfast | Tour & Transportation as per Itinerary (Transport: 2-9pax based on 13-seater van)

** **Package Exclude:** Compulsory Tour Guide Fee **SGD65 per day** to be collected on arrival | Air tickets | Travel Insurance with COVID-19 Coverage | Other personal expenses

** **Notes:** Itinerary subject to change w/o prior notice according to traffic conditions | Compulsory Shopping Stops: Gem, Leather & Honey (3 stops)

H5-230224



新雅旅游 SINGATOUR PTE LTD
6323 4556

101 Upper Cross Street #B1-16
People's Park Centre S058357
Email: booking@singatour.com
singatourpteltd
+6588586778



5天4晚 曼谷+考艾之旅

PRIVATE TOUR | MIN.2 TO GO | TRAVEL: 01 APR'24 – 31 OCT'24
BLACK-OUT: 13 – 16 APR 2024



第一天 抵达曼谷 - 考艾 (午/晚)

抵达泰国曼谷机场后 集合点: 3 号门/2 层。前往考艾 - PB 酒庄之旅。PB谷考艾酒庄位于考艾国家公园边缘, 海拔300至380米。多年来, 它一直欢迎来自世界各地的游客参观, 工作人员天生擅长待客之道。它自豪地为提高世界对泰国葡萄酒质量的认识做出了贡献, 游览结束后您将品尝葡萄酒 - 继续参观值得参观的花园 - 北海道考艾花卉公园。晚上前往考艾夜市, 可以自由休闲购物。

第二天 考艾 (早/午/晚)

早餐后, 前往Primo Piazza Khaoyai, 描绘出一个令人难忘的宁静印象--一个休闲与自然和谐相处的地方。迷人的风景、优雅的意大利建筑和舒适的氛围使Primo Piazza成为Khaoyai必去的地标。而有趣的是, 你甚至还可以在这里喂羊、羊驼和驴子。午餐后, 途中前往Lago di Khao Yai - 有一个大花园和一个大湖。提供意大利风格的氛围, 占地面积超过20莱, 围绕花园的步行距离约为1公里。被自然、树木、瀑布、洞穴、溪流和大型岩石花园所包围。一个特殊的地方, 这里的每一块石头都是手工制作的。还有一间“Timeo”咖啡馆, 是一间松木屋。全部从斯堪的纳维亚半岛进口。地点位于湖边。继续前往“巧克力工厂”, 它的灵感来自于澳大利亚的一家巧克力小酒馆, 它有一个开放式厨房。里面看起来像一个工厂, 金属、木材和玻璃混合的现代工业风格。你将会看到巧克力的制作过程。

第三天 考艾 - 曼谷 (早/午)

早餐后, 前往农场-Chokchai农场-在全景观点和花园拍照, 包括1套喂羊的草。途中, 在国家玉米和高粱零售店停留。然后继续前往秘密艺术园, 这里隐藏着艺术之美。在整个花园里, 植物覆盖并加强了艺术细节、雕塑和其他艺术作品的特色。隐藏在花园围墙内的“秘密”就像隐藏的宝藏一样远离自身窥探的目光或时间, 返回曼谷继续旅行。傍晚时分, 前往一家具有主题公园概念的大型餐厅-Chocolate Ville, 享受一顿惬意的泰式融合晚餐(晚餐自费)

第四天 曼谷 (早/午/晚)

早餐后, 乘坐穿梭船穿越湄南河运河, 然后前往黎明寺-阿伦寺(不含佛塔费用)。然后前往四面佛-伊拉湾神庙, 它以满足您的祈祷和愿望而闻名。继续在白金购物广场购物-购买最新的时尚服装和商品, 并继续在宝石和皮革工厂和蜂蜜农场购物。晚上, 继续参观河边的夜市, 参观最新的夜景 Asiatique Riverfront。

第五天 曼谷 - 回返新加坡 (早)

早餐后, 自由活动, 直至前往机场乘搭航班回返美丽的家园。

	酒店 Tour Code: BKY5D	成人/儿童占床				儿童不占床
		SGL SUPP	2-3	4-6	7-9	
A	BKK: P2 Boutique or Similar KY: The Pino / Khaoyai Lumtakong or Similar	\$170	\$840	\$640	\$545	70% OF ADULT TWIN SHARE
B	BKK: Ramada D'ma / Baiyoke Sky or Similar KY: The Pino / Khaoyai Lumtakong or Similar	\$230	\$900	\$695	\$605	
C	BKK: Berkeley {Premier}/Centre Point Pratunam {Grand Dlx} or Similar KY: The Pino / Khaoyai Lumtakong or Similar	\$240	\$905	\$705	\$610	
D	BKK: Ramada D'ma / Baiyoke Sky or Similar KY: The Peri Khao Yai / Greenery Resort or Similar	\$290	\$960	\$755	\$665	
E	BKK: Berkeley {Premier} /Centre Point Pratunam {Grand Dlx} or Similar KY: The Peri Khao Yai / Greenery Resort or Similar	\$310	\$975	\$770	\$675	

**配套包含: 4天的酒店住宿|每天的早餐|按行程安排的旅游和交通(交通: 2-9人的13座包车)。

**配套不包含: 每天必交的导游费新币65元, 在抵达时收取|机票|带有COVID-19保险的旅游保险|其他个人费用

**备注: 根据交通状况, 行程可能会有变化, 恕不另行通知。

必经的购物站: 宝石、皮革和蜂蜜(3站)。

H5-230224



新雅旅游 SINGATOUR PTE LTD
6323 4556

101 Upper Cross Street #B1-16
People's Park Centre S058357
Email: booking@singatour.com

facebook singatourpteltd

whatsapp +6588586778



FACEBOOK

